
Douglas J. Sherbaniuk Distinguished Writing Award

DAVID JACYK

David Jacyk is the 2013 recipient of the Canadian Tax Foundation's Douglas J. Sherbaniuk Distinguished Writing Award. His article, "The Jurisdiction of the Tax Court: A Tax Practitioner's Guide to the Jurisdictional Galaxy of Constitutional Challenges," was published in (2012) 60:1 *Canadian Tax Journal* 55-92. The article was selected by a committee of experienced tax professionals as the best writing published by the Foundation in 2012-13. The award, which is conferred annually, is named for the Foundation's late director emeritus.

David Jacyk received his BA and LLB degrees from the University of Manitoba and his LLM degree from the University of British Columbia. He is currently General Counsel with the Department of Justice Canada in Vancouver.

Prix d'excellence en rédaction Douglas J. Sherbaniuk

DAVID JACYK

David Jacyk est le récipiendaire 2013 du Prix d'excellence en rédaction Douglas J. Sherbaniuk de la Fondation canadienne de fiscalité. Son article intitulé « The Jurisdiction of the Tax Court: A Tax Practitioner's Guide to the Jurisdictional Galaxy of Constitutional Challenges » a été publié dans la (2012) 60:1 *Revue fiscale canadienne* 55-92. L'article a été sélectionné par un comité composé de fiscalistes chevronnés comme meilleur article publié par la Fondation en 2012-2013. Le prix, remis annuellement, est nommé en la mémoire du défunt directeur *emeritus* de la Fondation.

David Jacyk a obtenu un baccalauréat ès arts et un baccalauréat en droit de l'Université du Manitoba et une maîtrise en droit de l'Université de la Colombie-Britannique. Il occupe actuellement le poste d'avocat général au ministère de la Justice à Vancouver.